



## Rawatan - rambut penjagaan - DIKSON

### LINE TONIC

# DIKSON



✉ bazar@globelife.com

☎ +39 0331 1706328



### LINE TONIC

#### **Bain Vitalite - dengan ekstrak moringa dan flaks benih**

Perlahan-lahan membersihkan semua jenis rambut. Ia mengimbangi pH fisiologi.

**kotak** :. botol 250 ml dan 1000

#### **Masque Vitalite - dengan ekstrak biji flaks dan vitamin F**

Ideal selepas rawatan kimia, untuk memulihkan keadaan fizikal awal.

**kotak** :. 150 ml tiub dan balang 500 ml

#### **CREAM Mousse - rawatan kosmetik rekonstruktif dengan ekstrak semulajadi Moringa**

Simpan semula lapisan rosak rambut dan mencergaskan mereka secara mendalam.

**kotak** :. 300 botol ml dengan dispenser

#### **TRAITANTE LOTION - dengan ekstrak biji flaks dan vitamin F**

Penyelenggaraan Ideal antara aplikasi Masque Vitalite, memberikan jumlah, badan dan bersinar terima kasih kepada bahan-bahan yang berkaitan dengan struktur rambut.

**kotak** :. vial 12 ml dalam kotak 10 pcs

#### **PURIFIANT SYAMPU - untuk rambut berminyak dan kelemumur dengan Piroctone Olamine**

Ia menghilangkan kelemumur dari kulit kepala dan rambut untuk membantu menghalang mereka daripada kembali. Piroctone Olamine bertindak sebagai spektrum luas antimikrob kationik memihak pembelaan terhadap pertumbuhan bakteria, kulat dan acuan bertanggungjawab untuk kelemumur.

**kotak** :. 500 botol ml

#### **Reparateur SYAMPU - rambut berwarna dan dirawat dengan Chitosan dan gandum protein**

Ia menyuburkan dan menguatkan rambut berwarna dan dirawat. Protein gandum membangunkan tindakan pemulihan yang kuat dan pembinaan semula, Chitosan

melewatkan penuaan.

**kotak** :. botol 250 ml dan 1000

**PEMBAIKAN MASK - untuk rambut berwarna dan dirawat dengan Chitosan dan gandum protein**

Tindakan perbaikan sengit dan mendalam untuk rambut berwarna dan dirawat. Protein gandum membangunkan tindakan pemulihan yang kukuh dan pembinaan semula.

**kotak** :. 500 ml balang

**CHA MINYAK BUKAN MINYAK - penyusunan semula perlindungan Nutri cecair**

Tidak berminyak, memanjangkan dan meningkatkan kecemerlangan warna, semula jadi atau dicelup, terima kasih kepada ChromAveil™ yang melindungi rambut anda daripada pelunturan disebabkan oleh penderitaan yang disebabkan oleh sinaran UVA dan UVB.

**kotak** :. 250 botol ml

**gambar teater topeng - topeng menggiatkan**

Menyebabkan kelajuan pengatup serta-merta. Memainkan menggiatkan dan anti-penuaan, terima kasih kepada Guar dan kitosan. Keputusan segera, tiada kelajuan shutter dan tanpa berat ke bawah.

**kotak** :. 500 ml balang

**Bain ANTI- CHUTE - meremajakan pembaiki mandi**

Bilik mandi Kejatuhan, mengimbangkan disfungsi kulit dalam mencegah keguguran rambut. Diperkaya dengan Minoctive\*, kompleks protein, vitaminicoossigenante untuk pertumbuhan semula rambut.

**kotak** :. botol 250 ml dan 1000

**STOP - CHUTE - rawatan bi-kejutan anti hairloss**

Bi-rawatan dengan panas ais Minoctive\*, membangun tindakan yang mendalam tentang pengoksigenan mentol rambut dan menggalakkan pertumbuhan semula. Gimnasium yang sebenar untuk sel-sel dengan kesan anti-jatuh. Anti-penuaan tindakan terhadap radikal bebas.

**kotak** :. 10 ml botol dalam karton 10 pcs

**Minoctive\***: oxygenating kompleks protein vitamin. Bahan aktif semulajadi yang diekstrak daripada lupin manis putih, dengan kandungan yang tinggi vitamin, peptida dan elemen-elemen penting untuk pertumbuhan semula rambut.